

第九届中国英语写作教学与研究研讨会

征稿通知

为提高各高校英语写作的教学质量，促进英语写作研究，为各高校及科研单位搭建学术交流与合作的平台，达到教研结合的目的，经中国英语教学研究会写作教学与研究专业委员会决定，“第九届中国英语写作教学与研究研讨会”将于2014年9月19日-21日在中国兰州举行。

本次会议由全国英语写作教学与研究专业委员会和西北民族大学联合主办，西北民族大学外国语学院承办。大会已经邀请到国内外二语写作领域知名专家学者做主题发言，并开展分组研讨，会后组织文化考察，所提交的论文将择优出版论文集。

一. **会议主题：**国际视野下中国高校英语写作的区域性研究

Regionalized Research on Chinese EFL Writing in the Global Context

二. **国际主旨发言：**Dwight Atkinson 教授 (美国普渡大学); Lawrence Jun Zhang 劳伦斯张军教授 (新西兰奥克兰大学) Diane D. Belcher, Georgia State University, USA

国内主旨发言：王立非教授 (对外经济贸易大学); 姜秋霞教授 (兰州城市学院王俊菊教授 (山东大学))

三. **主要议题：**

英语写作理论研究
英语写作教学与研究
高校英语写作教学与研究的区域性差异研究
中西二语写作对比研究
英语写作教师的发展
英语写作方法研究
修辞与英语写作
英语写作测试与评估
计算机与英语写作
英语学术写作
文学与英语写作教学
英语写作教学与研究的前沿动态

四. **来稿要求：**论文摘要可用中文(500字)或英文(300词)撰写。除论文摘要外，另请附上以下信息：(1)论文题目(中英文);(2)作者姓名;(3)所属单位;(4)通讯地址;(5)联系方式。

五. **截止日期：**2014年4月30日前。

六. **提交方式：**论文摘要请发送至：slwnwun2014@163.com 或邮寄至：甘肃省兰州市城关区西北新村1号西北民族大学外国语学院国际研讨会组委会收(邮政编码：730030)。

七. 其他相关事项将在后续的会议通知及邀请函中进一步说明。

第九届中国英语写作教学与研究研讨会组委会

2013年11月9日

The Ninth International Symposium on EFL Writing Teaching and Research in China

First Call for Papers

Approved by the National Association of EFL Writing Teaching and Research (NAEWTR), the Ninth International Symposium on EFL Writing Teaching and Research in China will be held on September 19-21, 2014 in Lanzhou City, Gansu Province, P.R. China. This event will be organized by NAEWTR and Northwest University for Nationalities (NWUN), and hosted by the School of Foreign Languages of NWUN.

The main purpose of the symposium is to provide a platform for researchers and educators both at home and abroad to deliberate on issues pertaining to EFL writing, so as to strengthen the connection between teaching and research in EFL writing.

Confirmed Keynote Speakers:

Professor Dwight Atkinson, Purdue University, USA

Professor Lawrence Jun Zhang, The University of Auckland, New Zealand

Professor Diane D. Belcher, Georgia State University, USA

Professor Wang Lifei, University of International Business and Economics, China

Jiang Qiuxia, Lanzhou City University, China

Professor Wang Junju, Shandong University, China

Theme: Regionalized Research on Chinese EFL Writing in the Global Context

Strands and Topics:

Studies of English Writing Theories

EFL Writing Teaching & Research

Regional Differences in EFL Writing Teaching & Research

Contrastive Studies on SL Writing Teaching & Research between the Western Countries and China

The Development of EFL Writing Teachers

Methods of EFL Writing Teaching

Rhetoric and English Writing

English Writing Testing and Assessment

Computer and EFL Writing

Academic English Writing

Literature and English Writing Teaching

Frontiers in EFL Writing Teaching & Research

Abstract Submission:

The Organizing Committee invite EFL professionals, scholars and students around the

world to submit their proposals on, but not limited to, the suggested topics. It's advisable that all the participants submit abstracts in either English (300 words) or in Chinese (500 words) by April 30, 2014, together with English and Chinese titles respectively, authors' names and affiliation, and contact information, including correspondence address, phone number, and email address.

Please email your abstracts to slwnwun2014@163.com or post them to

The Organizing Committee

Ninth Symposium on EFL Writing Teaching and Research

School of Foreign Languages

Northwest University for Nationalities

Lanzhou, Gansu, P.R. China, 730030

Further information will be offered in subsequent announcements.

November 9th, 2013